

ななこ 歓迎!! ようこそワカサギ釣りの菜魚湖へ

ー釣り場のご案内ー

●釣りの期間 1月31日～2月19日まで(予定)
氷の厚さにより延期又は中止になることがあります。

●釣りの時間 午前6時15分～午後3時

●遊漁料 高校生以上 600円、(小学生無料)
中学生・75才以上・身障者 300円

●釣りの注意事項

1. 臨時事務所(釣り券販売所)から先へは釣り券がないと入場できません。
2. 場内では場内アナウンスや監視員の指示に従ってください。
3. 場内でのけが、車両事故、テント内酸欠等は自己責任ですので十分ご注意願います。
4. 釣り場エリア以外での釣りはできません。立入禁止場所には絶対に近寄らないで下さい。
5. 釣り穴は直径15cm以内、間隔は50cm以上にして下さい。
6. 練炭・炭の使用は禁止です。
7. ペット(犬・猫等)の入場はお断りします。
8. ドローンは使用禁止です。
9. ゴミ置き場はありませんのでゴミは責任を持ってお持ち帰り下さい。
10. トイレは必ず仮設トイレをご利用下さい。積雪、凍結等で使用できない場合や移動する場合があります。
11. 気温上昇、大雪、強風の場合は途中でも中止になる場合があります。
12. 岩手県共通遊漁券は使えません。
13. 釣り情報、レンタル用品等は漁協専用ホームページ
<http://www.nanako-wakasagi.com/> をご覧下さい。

連絡先 上馬淵川漁業協同組合

・菜魚湖臨時事務所 0195 - 36 - 1321

大志田ダム「菜魚湖ワカサギ釣りエリアマップ」



至大志田ダム
管理事務所↓

欢迎光临!! 欢迎来到垂钓西太公鱼的菜鱼湖

— 垂钓场介绍 —

- 垂钓期间 **1月31日 ~ 2月19日**
有时会因冰的厚度而延期或中止。
- 垂钓时间 **6:15 ~ 15:00**
- 休闲垂钓费 高中生以上 **600 日元**, (小学生免费)
初中生、75 岁以上及残障人士 **300 日元**
- 垂钓注意事项
1. 从临时事务所 (垂钓券销售处) 向前如果没有垂钓券则无法入场。
2. 在场内请听从场内广播及监督员的指示。
3. 在场内受伤、发生交通事故、帐篷内缺氧等均为自行负责, 请充分加以注意。
4. 在垂钓场区域以外不可钓鱼。请绝对不要靠近禁止入内之处。
5. 垂钓孔请设置在直径15cm以内、间隔50cm以上。
6. 禁止使用蜂窝煤与木炭。
7. 谢绝宠物 (猫、狗等) 入场。
8. 禁止使用无人机 (Drone)。
9. 没有垃圾场, 请自行带回垃圾。
10. 厕所请务必使用临时厕所。有时会因积雪、冰冻等无法使用或移动到其他位置。
11. 出现气温上升、大雪、强风时, 有时会中途中止。
12. 不能使用岩手县共通休闲垂钓券。
13. 有关垂钓信息、出租用品等请阅览渔协专用网站
<http://www.nanako-wakasagi.com/>

联系方式 上马渊川渔业协同组合

• 菜鱼湖临时事务所 0195 - 36 - 1321

大志田水库 “菜鱼湖西太公鱼垂钓区域地图”



Welcome to Japanese Smelt (Wakasagi) Ice Fishing at Lake Nanako!

— Information on Fishing Area —

- **Fishing Period :** January 31 to February 19
May be postponed or cancelled depending on the thickness of the ice.
- **Time :** 06:15 AM to 15:00 PM
- **Fishing Fee :** High school students or older — 600 yen
(elementary school students — free)
Junior high school students, 75 years old or older, disabled — 300 yen

● Important Notes on Fishing

1. You need a fishing ticket to enter the area beyond the temporary office (fishing ticket station).
2. Once you are in the fishing area, please follow announcements and instructions from the staff.
3. Those fishing are bound to accept full responsibility for any injury that might occur in the fishing area, as well as car accidents, suffocation due to oxygen deficiency inside the tent, etc. Please pay proper attention regarding such hazards.
4. Fishing outside the fishing area is prohibited. Please do not approach the prohibited places.
5. Fishing holes must be no more than 15cm in diameter and opened at an interval of no less than 50cm.
6. Use of charcoal, either in briquettes or lumps, is prohibited.
7. Pets (dogs, cats, etc.) are not allowed.
8. Use of drones is prohibited.
9. No waste containers are available. Please take any waste with you when you leave.
10. Please always use only the provided temporary toilets. Please note that they may become out of order or moved to another spot due to snow or ice condition.
11. Due to thaw, heavy snow, strong wind or other conditions, fishing may be suspended even after it has started.
12. Iwate Prefecture Common Fishing Tickets are not accepted.
13. For information on fishing, rental items etc. Please visit the Japan Fisheries Cooperative's dedicated website at <http://www.nanako-wakasagi.com/>.

Contact : Kami-Mabechi-gawa Fishery Cooperative
· Lake Nanako Temporary Office 0195-36-1321

Ohshida Dam [Lake Nanako Smelt Ice Fishing Area Map]

